

# Milestones 里程碑

The contents here are based on submissions from members. If you wish to share your latest news and movements, please submit one to two photos along with captions of no more than 50 words to: [magazine@hkiod.com](mailto:magazine@hkiod.com).  
內容根據會員所提供的資料。歡迎會員通知本會您的最新動態。來稿請包括1至2張照片及不多於50字的文字描述至[magazine@hkiod.com](mailto:magazine@hkiod.com)。

## Congratulations 恭喜

### Ms Ka Shi B Lau BBS FHKIoD

On 31 March 2023, Ms Ka Shi B Lau was appointed as Committee on Real Estate Investment Trusts of The Securities and Futures Commission (SFC). Congratulations to HKIoD Fellow Ms Ka Shi B Lau.

### 劉嘉時女士 BBS FHKIoD

於2023年3月31日，劉嘉時女士被委任為證券及期貨事務監察委員會（證監會）房地產投資信託基金委員會。恭喜香港董事學會資深會員劉嘉時女士。



### Mr Ronald W Y Chan FHKIoD

On 31 March 2023, Mr Ronald W Y Chan was appointed as Public Shareholders Group and SFC (HKEC Listing) Committee of The Securities and Futures Commission (SFC). Congratulations to HKIoD Fellow Mr Ronald W Y Chan.

### 陳惠仁先生 FHKIoD

於2023年3月31日，陳惠仁先生被委任為證券及期貨事務監察委員會（證監會）公眾股東權益小組及證監會（香港交易所上市）委員會。恭喜香港董事學會資深會員陳惠仁先生。

### Mr Woo Ka Bui, Jackson FHKIoD

On 31 March 2023, Mr Woo Ka Bui, Jackson was appointed as Takeovers and Mergers Panel and Takeovers Appeal Committee of The Securities and Futures Commission (SFC). Congratulations to HKIoD Fellow Mr Woo Ka Bui, Jackson.

### 胡家驃先生 FHKIoD

於2023年3月31日，胡家驃先生被委任為證券及期貨事務監察委員會（證監會）收購及合併委員會及收購上訴委員會。恭喜香港董事學會資深會員胡家驃先生。



## Visits 訪客



Representative of Malaysian Alliance of Corporate Directors (MACD) made a friendly visit to HKIoD and shared updated market trends on 14 April 2023. Pictured from left Mr Ka-Yin Li, Council member, HKIoD; Dr Carlye Tsui, CEO, HKIoD and Mr Paul Chan, President, MACD.

馬來西亞董事學會代表於2023年4月14日友好到訪香港董事學會，交流兩地最新市場資訊。圖片左起為香港董事學會理事李家彥先生，香港董事學會行政總裁徐尉玲博士及馬來西亞董事學會主席Mr Paul Chan。

## Invitation for Article Contribution on “The 21st Century Director” 誠邀對【廿一世紀董事】

### Invitation of Contributed Articles

Articles and insightful analysis on corporate governance, directorship, regulatory updates, business acumen, lifestyle or business-related topics of Hong Kong and China, etc.

### Length and Format

English and Chinese. The output of each article should be about two to three pages, approximately 1,000 words in English or 700 words in Chinese. Please submit in WORD format.

有關企業管治、董事專業、條例更新、商業觸覺、時尚生活或最新香港及中國的商業論題的分析及評論文章。

字數及格式：歡迎以英文來稿，或同時提供中、英文稿。英文稿約1,000字；中文稿約700字。請以WORD文件檔遞交。

### Enquiries and submission

Please express your interest in contributing articles by email to Ms Joanne Yam (Tel: 2889 1414) by joanne.yam@hkiod.com

### 查詢及遞交

如欲投稿，請電郵 joanne.yam@hkiod.com 聯絡任綺欣小姐（電話：2889 1414）

